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Årsmelding 2016 
 
Forrige årsmøte ble holdt på Handelshuset Patrick Volckmar torsdag 21. januar 2016 kl 19.  

Til stede: 9 medlemmer. Møteleder: Asgeir Bahre Hansen. Sekretær: Odd W. Williamsen.  

Styrets forslag til årsmelding ble framlagt av sekretæren.  Styrets forslag ble enstemmig 
godkjent, med et tillegg om det store arbeidet som utføres av vår stortingsrepresentant Pål 
Farstad.  

Leder Asgeir Bahre Hansen og revisor Bjørn Eeg redegjorde for lagets regnskap for 2015. 
Enstemmig vedtatt. Lagets kontingent 2016 settes til kr 200,-. Enstemmig vedtatt. 

 

Styret 

Valgkomiteens innstilling ble presentert av Bjørn Eeg. Alle valg var enstemmige: 

• Leder: Asgeir Bahre Hansen, gjenvalg, 1 år 

• Styremedlem Johanne Haga, 1 år, gjenvalg 

• Styremedlemmer Oddbjørn Reiten og Toivo Brennløkken, gjenvalg for 2 år 

• Styremedlem Hanne Farnes, ny, for 1 år 

• Tord Nygård, nestleder, Stina Flakne Lund, kasserer og Odd W. Williamsen, sekretær 
og VO-leder, var ikke på valg. 

 

Varamedlemmer (alle 1 år, alle gjenvalg) 

• Ingunn Strand 

• Elisabeth Fahsing  

• Hans Kristian Gaarden 

• Stig Frode Herigstad 

Bystyregruppas leder Ragnhild Helseth tiltrer styret.   

 

Valgkomité 2017 

Per O. Sefland, ny og Elisabeth Fahsing, gjenvalg 

 

Revisor 

Bjørn Eeg, 1 år, gjenvalg 

 

Utsendinger til fylkesårsmøtet i Ulsteinvik 13. – 14. februar 2016  

Asgeir Bahre Hansen, Toivo Brennløkken, Ragnhild Helseth og Pål Farstad. 
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Politiske uttalelser, politisk debatt 

Forslag fra Ragnhild og Oddbjørn: Sykehuset i Kristiansund og Barneavdelingen.  

Forslag fra Ragnhild: Flere kompetansearbeidsplasser for kvinner! 

Forslag fra Per: Kristiansunds-regionen må tildeles nye offentlige arbeidsplasser 

 

Bystyregruppa 2015 – 2019 

Ragnhild Helseth, gruppeleder 

Asgeir Bahre Hansen 

Vara: 

1. Per Sefland 

2. Bjørn Eeg 

3. Elisabeth Fahsing 

4. Tore Larssen 

5. Toivo Brennløkken 

 

Forhandlingene etter valget 2015 endte med et teknisk valgsamarbeid mellom seks partier, 
Venstre, Ap, H, MDG, SV og KrF. Det ble inngått en avtale i seks punkter som grunnlag for 
en felles plattform. 

Politiske saker i Bystyret i 2016 som særlig bør nevnes er:  

• Økonomi: budsjettvedtak  

• Helse 

• Sykehussaken  

• Kommunereformen 

 

Representasjon 

Ragnhild Helseth har vært en profilert talsperson for Venstre, både som gruppeleder og 
fylkesleder (frem til fylkesårsmøtet i februar 2016) og som kommunens varaordfører.  Asgeir 
Bahre Hansen innehar rollene som lokallagsleder, bystyrerepresentant og medlem i Plan- og 
Bygningsråd. 

Pål Farstad er første Stortingsrepresentant fra Kristiansund på 20 år. Vi får stadig gode 
tilbakemeldinger på hans flotte innsats for byen og fylket. Hans arbeid i Stortingets 
næringskomité nyter stor respekt. Pål Farstad og Ragnhild Helseth møtte på Landsmøtet 
2016. 

Ragnhild Helseth er 2. vara til Venstres fylkestingsgruppe og 1. vara til Kultur-og 
folkehelseutvalget i fylket.   

Toivo Brennløkken er nestleder i styret for Møre og Romsdal Venstre. 

På Fylkesårsmøtet møtte: Asgeir Bahre Hansen, Toivo Brennløkken, Pål Farstad og 
Ragnhild Helseth. 
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Lokalpolitisk nettverk 1, Molde 2. april: Toivo Brennløkken og Hanne Farnes.  Møte 2, i 
Kristiansund 17. – 18. september: Ragnhild Helseth, Toivo Brennløkken, Asgeir Bahre 
Hansen, Hanne Franes, Per O. Sefland, Odd W. Williamsen (delvis) 

Nominasjonsmøtet for Stortingsvalget, oktober: Asgeir Bahre Hansen, Hanne Farnes og 
Toivo Brennløkken begge dager. Per O. Sefland, Ragnhild Helseth, Odd W. Williamsen og 
Tord Nygaard 1 dag. 

Ragnhild Helseth var fast møtende vara til valgkomite som la fram sin innstilling til LM 2016. 

 

Styreverv politisk valgt 

Andreas Sandvik er styreleder i Kristiansund Parkering AS, Bjørn Eeg er styreleder i Varde 
AS. 

Ragnhild Helseth har følgende verv: styreleder i Kristiansund kirke kunst kulturakademi og – 
festival; nestleder i Stiftelsen Nordmøre museum (SNM); styremedlem i Stiftelsen 
Geitbåtmuseet som SNM sin representant; styremedlem i Nordic Light Events f.o.m. april 
2016; Orkide sitt styremedlem i 110-sentralen; 1.vara for fylkeskommunens representant til 
styret i Operaen i Kristiansund, styreleder Nordmøre IKS.  

Kristiansund Venstre sin representasjon i styrer og råd er i perioden 2015-19 som følger: 

• Varaordfører: Ragnhild Helseth 

• Barnehage, skole kultur: Elisabeth Fahsing, 6.vara 

• Helse, omsorg og sosial: Ragnhild Helseth, fast medlem, Toivo Brennløkken, 4.vara 

• Miljø og tekniske tjenester: Per O. Sefland, 1.vara 

• Plan- og bygningsrådet: Asgeir Bahre Hansen, fast medlem, Hans Øystein HR 
Hesthamar, 6.vara 

• Bygg- og eiendomsforvaltning: Tore Larssen, 2.vara 

• Olje- og energiutvalget: Ragnhild Helseth, 1.vara 

• Representantskap for Interkommunalt arkiv For Møre og Romsdal IKS: Odd W. 
Williamsen 

• KS Fylkesmøte: Ragnhild Helseth 

• Havnerådet: Ragnhild Helseth, 1.vara 

 

Varaordfører 

Vervet som varaordfører gir gode muligheter til å følge med i saker som er under behandling 
og ved representasjon. Det mest tidkrevende dette året har vært som medlem av 
Kristiansund sin forhandlingsnemnd for kommunereformen. Den har bestått av ordfører, 
varaordfører, opposisjonsleder, sammen med rådmann og sekretariat. Sykehussaken har tatt 
stor oppmerksomhet fra administrasjon og øverste politiske ledelse. Kristiansund kommune 
har gått til rettsak mot staten i forbindelse med vedtaket om valg av tomt lagt til Hjelset for 
Sykehus Nordmøre og Romsdal. Øvrige oppgaver som kan nevnes: Representert i flere 
møter i Orkide og i samarbeidsmøter mellom de tre regionene i fylket. Deltatt på en rekke 
konferanser. Leder av den lokale TV-aksjonen i regi av NRK, der pengene i år gikk til Røde 
Kors. Varaordfører møter fast i Ungdomsrådet. 

 



 

Side 4 av 5 

Fra Bystyregruppa 

Venstre sine faste representanter i bystyret er Ragnhild Helseth (gruppeleder) og Asgeir 
Bahre Hansen. Per Sefland har som første vara møtt i flere saker, og Bjørn Eeg og Toivo 
Brennløkken har møtt. De fleste gangene vara har vært innkalt har vært pga. inhabilitet.  

Venstre er i samarbeid med fem øvrige partier denne perioden; Ap, H, MDG, KrF og SV, og 
har en samarbeidsavtale som har som ett av avtalepunktene å sørge for flertall for et 
forsvarlig budsjett og økonomiplan. Partiene har samarbeidet godt gjennom året. 

Det overskyggende arbeidet for Venstre i bystyret har vært å få økonomien på fote igjen, og 
oppnå at Kristiansund kommune kommer ut av ROBEK. Etter budsjett-vedtaket i desember 
2016 er det stor forventning til at Fylkesmannen vil godkjenne budsjettet og melde 
kommunen ut av ROBEK. 

Av de store sakene i 2016 som enten har blitt vedtatt i løpet av året, eller/og som det jobbes 
med og som har stor interesse for Venstre, må nevnes kommune- og regionreform, 
sykehussaken, ny skolestruktur, åpning av Storhaugen helsesenter, Regionalt senter for  
helseinnovasjon og samhandling, utbygging av Atlanten idrettspark  og derav spørsmålet om 
Idrettsplassens fremtid, arbeidet med å etablere Kristiansund Kirke Kunst kulturakademi og –
festival som et aksjeselskap, og fremdrift i saken om realisering av nytt opera- og kulturhus 
med museum, bibliotek og kulturskole. Til sistnevnte sak så kom det positive vedtaket i 
statsbudsjettet for 2017 med en verbalformulering.  

I behandling av sak Atlanten Idrettsanlegg fikk Venstre inn et viktig nytt punkt i vedtaket, 
punkt «7.Salg av Idrettsplassen forsøkes unngått». Det fikk 23 stemmer i bystyret og sto. Vi 
merker oss at flere politikere som har vært i media og sagt at de vil bevare Idrett, ikke stemte 
for dette i bystyret. 

Felles budsjettforslag ble fremmet av partiene i koalisjonen, og fikk flertall i bystyret. Venstre 
hadde som utgangspunkt i forhandlingene at utgiftssiden ikke skulle økes ytterligere. 
Fellesforslaget endret rådmannens forslag med å godta økning av eiendomsskatt (inklusiv 
kontorjustering av skattetakst på 10%) for 2017 og 2018, men tilbake til 4,2 promille i 2019 
og 2020.Venstre fikk inn en prøveordning kompostering (selvkost) og gratis sundbåt på 
lørdager i 2017 (kr 500.000). Verbalforslag om utredning hundeslett var også i 
utgangspunktet en sak som Venstre hadde jobbet med tidligere. 

Vervet i Plan- og Bygningsråd gir stor mulighet for påvirkning i saker som er viktig for 
utvikling i regionen. Det er også en god arena for å markere Venstre sine politiske 
standpunkter og hvor det ofte gis medieomtale. Viktige saker vi har markert oss i, er bl.a. 
bevaring av gjenreisningsbyen, plassering av renovasjonsanlegg, sentrumsutvikling, 
bevaring av grøntområder og i politiske plangrep.  

 

Stortingsrepresentant Pål Farstad 

Stortingsrepresentant Pål Farstad og hans store innsats gjennom 2016 må nevnes spesielt. 

Først må nevnes Politiets lønn- og regnskapskontor som nå er besluttet lagt til Kristiansund 
og som er forventet å gi minst 70 statlige arbeidsplasser. Her er det Venstre, og da ved Pål 
sitt arbeid sammen med stortingsrepresentant Andre Skjelstad som gjorde den politiske 
jobben. Et godt samarbeid med Kristiansund kommune må også tas med. 
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Opera- og kulturhus-saken er drevet fram av Pål Farstad i Stortinget. Først ved å få inn 
bevilgninger i Venstre sitt alternative budsjettforslag med en fullfinansiering fordelt over en 
fireårsperiode med henholdsvis kr 25 mill (2017), 75 mill (2018), 75 mill (2019) og 45 mill 
(2010). Dette forslaget ble stemt ned i Stortinget og fikk da kun stemmene fra Venstre. Ap 
var et av partiene som stemte imot. De hadde kun lagt inn et beløp på 5 mill kroner i 2017-
budsjettet. 

Pål Farstad sitt gjennomslag i Stortinget så langt i saken om Opera- og kulturhus er at 
Familie- og kulturkomiteen enstemmig gikk for en verbalformulering. Den kom på plass etter 
sterkt påtrykk fra Venstres leder Trine Skei Grande. 

-Det var Trine Skei Grande som i sluttfasen av forhandlingene overfor kulturministeren 
satte hardt mot hardt. Uten det hadde vi ikke vært i nærheten av å få så forpliktende 
formuleringer  
Pål Farstad sitert i oppslag i TK 13.12.16 

 

Organisasjon 

7. januar 2016 var det medlemsmøte med tema Statlige arbeidsplasser. Pål Farstad og 
André N. Skjelstad innledet fra Stortingsgruppa. Averøy Venstre deltok. Det var også 
medlemsmøte hos Ragnhild Helseth 22. juni med sommeravslutning.  

Det har vært holdt 16 styre-, medlems- og gruppemøter. Gruppemøter holdes vanligvis 
torsdag før bystyremøtene. Studieaktivitet blir rapportert til VSO, og utgjør 50 timer i 2016.  

Betalende medlemmer for lokallaget er 38, mot 46 i 2015. 

Lagets økonomi er tilfredsstillende, men der er ikke bygd tilstrekkelig buffer for årets 
valgkamp til Stortinget.  

 

 

Styret i Kristiansund Venstre 2016 

Asgeir Bahre Hansen, leder 

Tord Nygård, nestleder 

Oddbjørn Reiten, styremedlem 

Toivo Brennløkken, styremedlem 

Hanne Farnes, styremedlem 

Odd W. Williamsen, sekretær 

Ragnhild Helseth, gruppeleder 
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